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Abstract (en)
During the day, the images of the documents to be acquired are digitised in the scanner (6, 8), then stored on an optical disc (5). During the
following night, a central computer (12) or a microcomputer (12') calls up the images of the documents, decrypts them, and stores, in its memory, the
data carried by these documents. The unread documents are sent to a printer (31), then acquired manually the following day. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dans la journée, les images des documents a saisir sont numérisées au scanner (6, 8), puis stockées sur un disque optique (5). Au cours de la
nuit suivante, un ordinateur central (12) ou un micro-ordinateur (12') appelle les images des documents, les décrypte, et stocke dans sa mémoire
les données portées par ces documents. Les documents non lus sont renvoyés sur une imprimante (31), puis saisis manuellement le jour suivant.
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